
Provincie Flevoland

Antwoord: Zie ons antwoord op vraag 2.

Antwoord: Ja.

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van het CDA over problemen met vervangend 
busvervoer Lelystad - Dronten, ingediend op 16 september 2022, en de antwoorden daarop van het 
college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 20 september 2022 (3011350).

Antwoord: NS en busleverancier bevestigen de capaciteit voor het vervangend busvervoer Lelystad- 
Dronten tot hervatting van de treindienst. De reizigers hebben tweemaal per uur een busverbinding 
tussen Dronten en Lelystad. Er rijden vier bussen tijdens de spitsuren (2 reguliere bussen en 2 
versterkingsbussen) en twee bussen tijdens de daluren. Ook zijn er twee bussen als back-up 
beschikbaar.

Antwoord: NS heeft aan de provincie toegezegd dat zij naast de aanwezigheid van medewerkers van 
Trafic Support (in de gele hesjes) ook eigen servicemedewerkers gaat inzetten zodat reizigers beter 
worden geïnformeerd. Ook verwijst NS naar de NS-Reisplanner-app waarin de meest actuele 
reisinformatie is opgenomen. Wij zullen monitoren of NS deze toezegging nakomt.

Antwoord: Gedeputeerde Staten hebben ook bemerkt dat het treinvervangend busvervoer op een 
aantal momenten (zeer) te wensen overliet. Op vrijdagmiddag 16 september jl. hebben NS en 
ProRail de regio verzekerd dat zij ‘alles op alles’ zetten om voldoende bussen en chauffeurs te 
organiseren om op ordelijke wijze het treinvervangend busvervoer te laten plaatsvinden. Bij station 
Lelystad heeft NS hekken laten plaatsen zodat het in- en uitstappen overzichtelijker verloopt. 
Ambtelijk en bestuurlijk houden wij een vinger aan de pols en spreken wij NS aan wanneer de 
kwaliteit niet volstaat.

2. Eerder deze week werd bekend dat het treinverkeer Lelystod-Dronten er voor lansere tijd uit 
list, misschien wel t/m half december. Heeft u van de NS de toezessins dat het vervansend 
vervoer tot hervattins van de treindienst is verzekerd? Zo nee, goat u die toezess^ns eisen?

3. in bovengenoemde berichtgeving van Omroep Flevoland is te lezen dat er bij de bushalte seen of 
nauwelijks informatie van NS-medewerkers was om aan te seven waarom er seen bussen reden. 
Kunt u er bij de NS op aandrinsen (c.q. kunt u de NS verplichten) dat er altijd medewerkers bij de 
bushalte moeten zijn als dit soort zaken zich voordoen?

4. Blijkt uit deze voorvallen niet dat het voor de NS onmoselijk is om voor lansere tijd vervansend 
vervoer te sa ronde ren?

1. In uw beantwoordins op onze mondelinse vrasen in de PS-versaderins van 7 september saf u aan 
dat de NS het busvervoer op orde heeft en houdt. Bent u na het lezen van deze berichten diezelfde 
menins nos toesedaan?

6. Kunt u, sezien het actuele karakter van deze vrasen én van de senoemde problemen, deze 
vrasen met spoed beantwoorden.^

5. Het ziet er naar uit dat er voor lansere tijd vervansend busvervoer nodis is. is het dan seen 
suggestie om hier een duurzame oplossins voor te vinden, bijvoorbeeld door in samenwerkins met 
de resionale busvervoerder en in overles met de NS, een tijdelijke, resuliere lijndienst in te 
voeren, bijvoorbeeld de oude lijn 143? Wilt u deze susgestie onderzoeken met de busvervoerder en 
de uitkomsten ervan op korte termijn delen met Provinciale Staten?

Antwoord: Uw vraag is besproken met Connexxion. Ook bij de regionale busvervoerder is sprake van 
een personeelstekort waardoor een tijdelijke, reguliere lijndienst niet gegarandeerd kan worden. 
De benodigde bussen heeft Connexxion wellicht wel, maar het personeel is niet beschikbaar. 
Voor de uitvoering van de huidige dienstregeling in de concessie IJsselmond heeft Connexxion krap 
aan voldoende personeel. Twee indirecte medewerkers rijden nog steeds enkele keren per week 
een dienst om te voorkomen dat er ritten uitvallen.


